
 

 

П Р О Т О К О Л   № 13 

От заседание на Общински съвет Стара Загора, проведено  

на 26 юни 2008 година 

 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: 

П И Т А Н И Я. 

 

1. Питане от Румяна Присадашка – общински съветник 

 

Уважаеми г-н Кмете, 

 

С решение №1022 от заседание на Общински съвет, проведено на 

13.09.2007 год. Общинският съвет е приел  

1. да се промени  общия устройствен план на гр. Стара Загора в част 

парк „Бедечка” и да се изработи план за регулация и застрояване, съгласно 

приложената скица. 

2. да възложи на Кмета на Община Стара Загора да предприеме 

действия за промяна на общия устройствен план и процедирането на план 

за регулация и застрояване за парк „Бедечка, гр.Стара Загора по реда на 

Закона за устройство на територията. 

На основание чл.82, ал.1, от Правилника за организацията и 

дейността на Общински съвет Стара Загора и във връзка с дейността ми на 

общински съветник моля да получа в устен и писмен вид отговор на 

следния въпрос: 

1. Какво е извършено и какво се прави по изпълнение на решение №1022 

от заседание на Общински съвет – Стара Загора, проведено на 

13.09.2007г., относно Промяната на Общия устройствен план гр. Стара 

Загора в част парк „Бедечка” и изработване на план за регулация и 

застрояване.  

2. Какви са причините за забавяне изпълнението на същото решение?  

 

 

 

На питането на г-жа Румяна Присадашка отговориха проф. Динев – 

зам.кмет на община Стара Загора и главния архитект Кирчев. 

 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ СТАРА ЗАГОРА 

ПРЕДСЕДАТЕЛ:/п/инж.Н.НЕДЯЛКОВ 
 


